
 
 
 

Öppet brev till Vara kommun 
 
 

 
 
 
 

Vad är det som händer i Vara kommun? 
 
Under flera år har vi i Västra/Park skolans föräldraförening jobbat med frågan att 
skollokalerna är för små. Allt större barnkullar är på väg in och elever och pedagoger 
får inte plats. Årskurserna går inte att dela upp i flera klasser då det inte finns lokaler 
nog för detta. Rektor och pedagoger gör ett fantastiskt jobb som under flera år 
bedrivit lektioner i alldeles för små lokaler, där mycket tid går åt till att planera 
lokalerna istället för lektionerna.  
 
Sedan 2014 har frågan om skollokaler varit en stående punkt på dagordningen på 
våra möten.  
Men redan vid sammanslagningen av Västra Skolan och Parkskolan till dess 
nuvarande form tog dåvarande föräldraföreningar upp frågan om lokalerna verkligen 
skulle räcka till?  Bara 1 år senare kom en kortsiktig läsning på problemet. Modulen 
Linet som räddade situationen ett tag.  
 
Vi har nu under en lång tid haft en dialog med skolan och kommunen gällande en 
långsiktig lösning. Efter många turer kom kommunen med en lösning som vi enats 
kring: 

 Bygga om Torsgårdsskolan till en skola med klasser från förskoleklass upp till 
årskurs 3. Med plats för tre klasser i varje årskurs.  

 Parkskolan blir en skola med klasser från årskurs 4 till 6, även här med plats 
för tre klasser i varje årskurs.  

 Västra skolan byggs om till förskola, då det även är stor brist på 
förskoleplatser i Vara tätort.  

 
I den ursprungliga planen ansåg föräldraföreningen och skolan att Torsgårdsskolans 
lokaler var alldeles för små, men genom dialog med kommunen har ytan för 



förskoleklasser och fritids ökats ut så att man får ordentligt med plats och det finns 
bra med grupprum och plats i matsalen. 
 
Äntligen skall vi få en skola med ändamålsenliga lokaler, en skola som satsar mot 
framtiden. Väntan har varit lång. Datum för inflyttning har redan flyttats fram ett år, 
men personalen kämpar på. 
 
Sen läser man detta! 
 
Det går inte att minska ner lokalytorna! 
Skolans föräldraförening och skolledning har kämpat hår för dessa ytor i dialog med 
kommunen.  
 
Drar NI ner på ytorna är vi tillbaka på kortsiktiga snabba lösningar som bara håller en 
kort tid. Det har vi haft tillräckligt med.  
 
DET ÄR BRA NU! 
 
Ingen orkar pussla, vara flexibel och kämpa mer om vi inte har samma mål i sikte. 
 
Målet; en skola med ändamålsenliga lokaler. En skola som håller måttet, en skola 
som satsar på sin personal så att de vill stanna kvar och får våra barn att växa och 
utvecklas. En skola som lockar barnfamiljer till Vara. 
En skola som lyfter Vara! 

 
 

Västra/Parkskolans styrelse  
 
Elin Gunnarsmo, ordförande   
Niklas Åkesson, vice ordförande 

  Marielle Stensson, kassör  
Fredrik Borg, ledamot  
Therese Lundén, suppleant  
Ingela Stigsson, suppleant 
 

 


